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DAGSORDEN:

l) Åpning og konstituering av møtet
Foreningens leder Hallgeir Henriksen åpnet møtet med å ønske de 38
fremmøtte velkommen.

Ola Aamot og Ole Nashoug ble ønsket spesielt velkommen.
Æresmedlemmene og gullmerkeinnehavere ble spesielt ønsket velkommen.
Medlemmer som har gått bort i 2024 ble minnet med 1 min. stillhet.
Hallgeir Henriksen gjennomgikk dagsorden for årsmøtet.

Vedtak:
Innkalling godkjent uten kommentar
Dagsorden godkjent uten kommentar
Forretningsordenen godkjent uten kommentar
Forretningsordenen godkjent med følgende kommentarer:

Konstituering av møtet
Va/g av ordstyrer: Yngve Nordseng
Valg av referent: Styret (Hallgeir Henriksen)
Valg av tellekorps: Robin Aasterud og Helge Kristian Prestmd
Representanter til å undertegne protokollen: Klister Dæmroen og Rune
Sandvoll

2) Årsmelding fra siste kalenderår

Leder Hallgeir Henriksen gikk gjennom styrets årsberetning og tilbakeblikk på
2024. Yngve Nordseng gikk gjennom medlemsundersøkelsen.



Medlemstallet ligger på 1057 medlemmer pr. 31.12.2024. 

Veider'n 2025 nr. 1 inneholder den skriftlige årsberetningen. 

- Vedtak: Arsberetningen fra styret ble enstemmig vedtatt.

De tilstedeværende utvalgslederne gikk gjennom årsberetningen for de ulike 
utvalgene: 

Leder Lise Lundstadeie oppsummerte året for rifleutvalget. 
Varamedlem Stein Håkonsen / Ole Nashoug oppsummerte året for 
fiskeutvalget. 
Leder Harald Thrones oppsummerte året for rekrutteringsutvalget. 
Leder Roger Nygaard oppsummerte året for hagleutvalget. 
Leder Helge Kristian Prestrud oppsummerte året for rowilt- og småviltutvalget. 
Hallgeir Henriksen oppsummerte året for seniorutvalget. 
Rune Heggelund oppsummerte året for rowilt- og villsvinbana 
Møteleder oppsummerte året for hundeutvalget 
Møteleder oppsummerte året for Vang UNG 
Beate Alderslyst oppsummerte året for Jinter i Vang

- Vedtak: Utvalgenes beretninger ble godkjent med følgende kommentar.
Flere positive kommentarer til seniorutvalgets teammøter 

Bjørn Grønvold; Styret må sørge for at utvalg leverer årsmelding til 

Veider'n, påpekt feil i tildligere Veider'n rund ferdigstillelse 

rovvilt/villsvin. 

3) Revidert regnskap 2024

Nestleder Yngve Nordseng gikk gjennom regnskapet med noter for 2024.

Regnskapet ligger vedlagt protokollen. 

- Vedtak: Regnskapet med revisjonsberetning ble enstemmig vedtatt med
følgende bemerkninger.·

Svein Arve Pedersen: Plan for at foreningen har godt med likviditet; Svar fra 

styret, greit å ha en buffer til å møte uforutsette kostnader / investeringer. 

Lise Lundstadeie poengterer fordelen med å kunne få positiv respons på 

investeringer. Ove Magne Dufseth, viktig å kunne ha mulighet for å dekke 

kostnader til barn og ungdom med kostnader rundt skyting. Olve Sæhlie 

poengterer at fra grunnere er det meget positivt med rovvilt / villsvin bane og 

beredskap. 

4) Innkomne saker



Det var ingen innkomne saker

5) Andre saker styret har ført opp på dagsorden
Styre/ hadde ikke ført opp noen andre saker på dagsorden

6) Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett
Hallgeir Henriksen gjennomgikk arbeidsprogrammet for 2025.
Arbeidsprogrammet ligger vedlagt protokollen.

Innspill fra salen:
Rune Sandvoll informerte om fremdrift konsesjon/utslippstillatelse mot
arealplan Hamar Kommune. Og konsekvenser av en eventuell
reguleringsplan. Styret og grunneier vil bli fortløpende orientert.

Budsjett for 2025 ble presentert.

Vedtak: Arbeidsprogram og budsjett ble godkjent.

Rune Sandvoll, spørsmål om budsjett 2024 mot budsjett 2025. Besvart som
relativt likt, noe høyere i 2025.

7) Foreningens kontingentandel
Yngve Nordseng presenterte kontingent-oversikt og utviklingen som har vært
siste år.

Styrets innstilling til medlemskontingent for 2026:

Styret ber årsmøtet ta stilling til styrets to ulike forslag:
A) Foreningen beholder middel nivå i 2026

Vedtak: Enstemmig vedtatt

8) Valg av styre i henhold til punkt 6 Styre
Valgkomiteen hadde gjort et godt forberedende arbeid. Valgkomiteens leder
Jens Petter Halberg leste opp valgkomiteens innstillinger.

Nestleder: Ikke noe forslag til nestleder (mulig ekstraordinært årsmøte)
Etter diskusjon i årsmøte kom det opp forslag fra Harald Øverby om å endre han
til nestleder, fra valgt inn som sekretær til nestleder: Enstemmig vedtatt.

Vi manglet da styremedlem/sekretær: Under pausen med mat jobbet
valgkomiteen frem forslag til nytt styremedlem/ Sekretær: Lars Erik Dufseth.
Enstemmig vedtatt.

Øvrige valg i styret og utvalg se eget vedlegg:



Øvrige valg se eget vedlegg. 

9) Valg av medlemmer til utvalg
Valgkomiteens leder Jens Petter Halberg gjennomgikk utvalg for utvalg, deres
forslag til nye utvalgsmedlemmer. Liste over utvalg og tillitsvalgte
utvalgsmedlemmer ligger vedlagt protokollen.

- Valgkomiteens forslag til tillitsvalgte i fagutvalgene ble enstemmig vedtatt.
Kommentarer: Trond Larsen ut av rifleutvalget, Terje Dahl hundeutvalget
ettersøk ekvipasje.
Ame Hagen skal inn under fiskeutvalget.

10) Valg av valgkomite på 3 medlemmer

Valgkomiteen foreslår å fortsette rulleringssystemet som har fungert i mange
år, og de har forslag på ett nytt medlem inn i valgkomiteen.
Forslag: Yngve Nordseng
- Vedtak: valgkomiteens forslag til nytt medlem i komiteen ble enstemmig
vedtatt.

11) Valg av to revisorer med en vararepresentant
Valgkomiteen har følgende forslag til revisorer og vara:
Revisorer valgt inn iht. eget vedlegg.

12) Eventuell utnevning av æresmedlemmer og gullmerkeinnehavere
Ole Nashoug ble utnevnt til gullmerkeinnehavar for sitt mangeårige
engasjement og arbeid for fiskeforvaltningen i foreningen.

13) Eventuelt forslag om vedtektsendringer
På Landsmøtet i 2024 ble det vedtatt nye vedtekter for Norges jeger- og
fiskerforbund. Disse er Vang jakt- og fiskeforening forpliktet til å vedta.
Foreningens vedtekter har fått en språkvask og det ble ryddet opp i feil som
var skrevet i tidligere vedtekter. Ingen nye vedtekter, kun orientering.

Valg av delegater til NJFF Hedmark 



Hallgeir Henriksen, Stein Håkonsen, Lise Lundstadeie, Steinar Rottem, Rune
Heggelund, Helge Kristian Prestrud

Årsmøtet hevet

Svein Arve Pedersen ga en hilsen til årsmøtet fra NJFF Hedmark, og orienterte om
nyheter fra regionen.

Det ble servert snitter, kaffe og kringle.

Vang H, 06. 03. 2025

Hallgeir Henriksen (referent)
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Vang Jakt - og Fiskeforening
Hallgeir Henriksen



Årsmøte 06. mars 2025



•Åpning og konstituering av møte
•Årsberetning
•Regnskap og revisjonsberetning
•Innkomne saker (ingen innkomne saker)
•Vang JFF andel medlemskontingent 2026
•Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett 2025
•Hedersbevisninger
•Valg
•NJFF Region Hedmark

Program for kvelden - dagsorden



•Konstituering av møte
1.Godkjenning av innkalling

2.Godkjenning av dagsorden
3.Godkjenning av forretningsorden
4.Valg av ordstyrer

5.Valg av sekretær
6.Valg av tellekorps
7.Valg av 2 medlemmer til å underskrive protokollen

Program for kvelden - dagsorden



• Taletid: Ingen representant gis rett til ordet mer enn 
3 ganger i samme sak. Med unntak for 
innledningsforedrag settes taletiden til: 5 min. 
første gang og 3 min. andre gang og 2 min. tredje 
gang. Dirigent kan forkorte taletiden og sette strek 
for talelisten etter behov. Representanter som 
forlanger ordet til forretningsorden har 1 min. taletid.

• Forslag: Alle forslag må leveres skriftlig til 
dirigenten, og være undertegnet med representantens 
navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på 
sak-listen. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og 
nye forslag ikke settes fram etter at strek er satt, eller 
saken er tatt opp til votering.

• Votering: Med unntak av lovendringer avgjøres alle 
vedtak og valg ved flertall av de avgitte stemmer. 
Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes 
som ikke avgitt. I protokollen føres det inn hvem som 
har hatt ordet i sakene, forslag og vedtak med antall 
stemmer for og imot.

Forretningsorden



Styrets årsberetning- tilbakeblikk på 2024 
medlemsundersøkelsen

Styret ved leder / nestleder



Foreninga ble etablert i 1922 og vi 
startet med 32 medlemmer. 
Medlemstallet har vært stabilt over 
1000 medlemmer totalt siste årene. 
Grovt kalkulert regner vi med en 600-
500 familier og rundt 3000 personer 
knyttet til våre aktiviteter innen fiske, 
jakt og ikke minst friluftsaktiviteter. Vi 
har 10 aktive utvalg som dekker alle 
våre aktiviteter både sommer og 
vinter.

Stiftet 22.04.1922



•Driften i 2024 har vært på det normale

•Ny standplass JSS klar for sesongen 2025

•Stor interesse for barn og ungdomsaktiviteter 

•Kalkingsanlegget i god drift

•Prosjekt Brumundsjøen

•Prosjekt Nybusjøen

•Tripletex

•Sponsormidler

•Salg av jakt og fiskekort

•Utleie koier

•Båter

Styrets oppsummering av året 2024



•Utvalgene

•Drift av Gåsbu Jaktskytebane

•Utleie klubbhus

•Medlemsrekord 2024 – 1057

•Egen gruppe som jobber med konsesjon/utslippstillatelse

•Samfunnsansvar
• Trening rifle og hagle
• Treningsskudd og skyteprøve storvilt med rifle
• Treningsskudd hagle – krav for å kjøpe jaktkort
• Rovviltbane - rovviltjaktlagene
• Villsvinbane – beredskapsgruppe
• Utdanning av jeger og hund

Styrets oppsummering av året 2024



• Rente på penger i banken

• Ny samarbeidsavtale med VA

• Kostnader

• Medlemsundersøkelsen
o Målrettet informasjon
o Temakvelder
o Infomøter nye medlemmer
o Hvordan nå de 60% som vil..
o Nettredaktør
o Bedre kontroll på bruk av bilder

Fokusområder



• Forrige årsmøte ba styret ta det manglende 
engasjementet i forening på alvor

• Gjennomført en medlemsundersøkelse
• 189 respondenter

• Oppfølgingstiltak inn i handlingsplanen for 2025 

Medlemsundersøkelsen















Æresmedlemmer Gullmerkeinnehavere

Kristian Haugom (2002)
Odd Dufseth (2002)
Erling Alderslyst (2002)
Bjørn Nymoen (2007)
Egil Sandnes (2007)
Bjørn Grønvold (2012)
Svein Arve Pedersen (2020)

Tore Jørstad (2012)
Svein Arve Pedersen (2013)
Trond Mellum (2013)
Arne Mellum (2013)
Hans Petter Løberg (2014)
Helge Kristian Prestrud (2017)
Roger Nygaard (2017)
Ove Magne Dufseth (2017)
Rune Heggelund (2018)
Ole Anders Sandvoll (2020)
Knut Arnkværn (2020)
Jens Petter Halberg (2022)
Reidun Mellum(2024)



Behandlede styresaker 2024
Det er avholdt 9 styremøter

• Utgitt årskalender for 2025
• Betjent Skog og Vann dagene Elverum
• Gjennomført taksering av skogsfugl og rype
• Arrangert diverse skytestevner.
• Mottak av felt rev fra jakt
• Gjennomført øvrige fiskekultiveringstiltak
• Utsetting av ørret fordelt på Puttsjøen,
  Nybusjøen og Svarttjernet.

• Utøvet kontroll av jakt og fiske
• Arrangert temakvelder
• Arrangert vinkveld for damer
• Arrangert familiedag ved Bringebu
• Utdannet nye instruktører
• Gjennomført jegerprøvekurs
• Gjennomført skytekurs hagle
• Gjennomført sau/hund



Behandlede styresaker 2024
Det er avholdt 9 styremøter

• Vedlikehold av koier
• Utleie av hytter/koier via Inatur
• Deltatt i Hedemarkenkarusellen i Skyting
• Vedlikeholdt anlegget
• Videreført avtale salg av reklame og sponsormidler med
 Sandnes Mediesalg

• Virksomhetsplan 2025 – 2029
• Videreført jaktskytterskole for rekruttskyting
• JOFS`n SFO
• Videreført Vang JFF UNG
• Deltatt DNJFD
• Samarbeidsutvalget Vang Almenning
• Representert foreningen ved ulike samlinger
• Støydempende plater i tak klubbhus



Representasjon 2024
Årsmøte NJFF Hedmark 2023 i 2024, 9. mars:
Svein Arve Pedersen sitter i styret for NJFF Hedmark, han er også medlem av valgkomiteen i NJFF, fylkesinstruktør i 
organisasjon og leder av studieforbundet for natur og miljø i Hedmark. 
Roger Nygård er ansvarlig forbundsinstruktører på hagle. 
Ola Berntsen forbundsinstruktør rifle.
Ann Reidun Borgen forbundsinstruktør dressur. 
For VJFF møtte: Hallgeir Henriksen, Ynge Nordseng, Stein Håkonsen, Harald Thrones, Roger Nygaard og Steinar 
Rottem 
Tillitsvalgsamling 10. - 11.februar 2024 - Fredrikstad
Stein Håkonsen

Landsmøte 15. - 17. November 2024 - Hamar
Hallgeir Henriksen var en av delegatene for NJFF Hedmark fra Vang JFF

SU møter med Vang Almenning
Fra Vang Jff har Hallgeir Henriksen og Marius Håkensen representert foreningen i to møter.
Helge Kristian Prestrud har representert småvilt/rovvilt.
Begge parter er godt fornøyd med samarbeidet.

Barn- og ungdomslederkonferansen
Barne- og ungdomslederkonferansen: Cosmin Loan Galbinita  og Julie Sand





TUSEN TAKK!

Styret takker alle som har bidratt for Vang JFF i 2024.
En spesiell takk til utvalgslederne og tillitsvalgte som utfører en formidabel 
jobb innenfor sine respektive ansvarsområder til beste for Vang JFF og 
medlemmene.



Styrets årsberetning anbefales godkjent av 
årsmøtet



Utvalgenes årsberetninger



Dugnader:
• Vinter: Tråkking, måking, forberedelser til jaktfeltstevne.
• Etter påske: Vedlikehold av elektroniske skiver.
• Sommer: Bytte av panelbord, beising av hus, klipping av gress, fjerning av kratt, montering av lamper.
• Etter sesongslutt: Klargjøring for utendørs skytetrening og innendørs simulatorskyting.

Skytetreninger:
• Jan-april: Lørdagstrening og juniortrening torsdager.
• Mai-juni: Trening mandager, torsdager, og juniortrening torsdager.
• Aug-sept: Trening mandager, torsdager, og juniortrening torsdager.

Stevner og aktiviteter:
• Jaktfeltstevne, 172 deltakere.
• Elgstevne, 45 deltakere.
• Mjøskarusellen og regionmesterskap, 32 og 57 deltakere.
• Klubbmesterskap jaktfelt og elg
• Jegerdag, 49 deltakere.
• Standplasslederkurs, 6 deltakere.
• Klubbmesterskap elg, 18 deltakere.

Satsingsområder:
• Betydelig innsats for juniorene med jevnlige treningskvelder.
• Gode resultater fra juniorenes deltakelse på jaktfelt- og elgstevner.
• Flere rifler med gode kikkerter til utlån samt bytte av gamle skytesimulatorer med to nye.
• Gratis treningsammunisjon og gratis deltakelse for juniorene.

Rifleutvalget 

Utvalget har i 2024 bestått av:
Lise Lundstadeie (leder), Rune 
Heggelund, Arne Sandvoll, Hans 
Petter Mjelland, Håkon Ruud, Jon 
Øyvind Kolbu, Kai Heggelund, Knut
Løvlien, Lillian Sjølie, Ole Gunnar 
Øvstaas, Robin Aasterud, Rune 
Sandvoll, Sindre Brun-Follerås, 
Stian Heggelund, Tore Halvorsen, 
Trond Larsen, Trond Magnus 
Berntsen og Vegard Dufseth.

Landsdelsmester Jaktfelt 2024: 
Trond Magnus Berntsen

Regionmestere Jaktfelt 2024, lag: 
Rune Heggelund, Trond Magnus 
Berntsen, Bjørn Grønvold



• To utvalgsmøter har blitt avholdt i løpet av året, og det har vært god kontakt via meldinger.

• Pilkekonkurransen ble arrangert på Mjøsa i samarbeid med Vang ung og rekrutt, med premiering i hver 
klasse til tross for kun tre fisker.

• I sommer ble det forsøkt å arrangere «CAMP ROVFISK», en landsleir for ungdom, men tilskudd ble ikke 
innvilget. Planlegges å prøves igjen i 2025.

• Fiskeutsetting fra Evenstad ble gjennomført for siste gang på grunn av avslutning av oppdrett der. 
Fosa leverer igjen i 2025 etter flomskade i 2023.

• Nye fiskeskilter ble hengt opp over hele allmenningen.

• Fiskesommer ble arrangert på Bringbu i samarbeid med rekrutt og med besøk av Vang-presten, 
Irmelin Grimstad Bonden.

• Medlemmer av utvalget har vært aktive i Brumundsjø-/Nybusjø-/ og Lagerå-prosjektet.

• Gjennomgang og reparasjon av «Mine Båter» ble utført, og en båt ble flyttet fra Puttsjøen til Nybusjøen 
som koiebåt.

• Prøvefiske på Nybusjøen ble gjennomført med Ole Nashoug for å overvåke fisken ved vinterens 
nedtapping.

• Første runde av prosjektet for fjerning av båtvrak fra Brumundsjøen ble utført, med 13 båtvrak klare 
for utkjøring i vinter.

• Prosjekt re kalking av gyteplasser i Flagstadelva 

Fiskeutvalget 
Utvalget har bestått av:
Stein Håkonsen (styrerepresentant/leder) , Thor Herman Bøhle, Thomas 
Bielecki, Geir J Brun, Arne Hagen, Marius Håkensen (prosjektleder) og Ole 
Nashoug (fiskekonsulent).



• Utvalgsmøter: Møte ble holdt for å forberede 
aversjonssesongen.

• Dugnader: Dugnad ble gjennomført i terrenget for å fjerne lave 
greiner og høy vegetasjon.

• Aktiviteter: Hundeutvalget arrangerte 9 kvelder med aversjon i 
juni, august og september. Vanligvis fullbooket hver kveld. Totalt 
155 hunder av forskjellige raser ble testet.

• Testene ble utført på gården til Øystein Knutsen på Libakken, 
som stiller med sauer og arealer hvert år.

Hundeutvalget
Utvalget har i 2024 bestått av:
Rune Heggelund, Cato Viken, Marianne Grønvold, Ulf Sætre, Kristian Arnkværn, 
Ole Engh, Ann- Reidun Borgen, Håkon Ruud og Ståle Vangskåsen.

Utvalget har fungert uten leder i 2024.



• 4 Utvalgsmøter

• Dugnader: Vår- og høstrigging, diverse vedlikeholdsarbeid gjennom 
sesongen.

• Trenings-/aktivitetskvelder: Skyting mandagskvelder i flomlys fra 
januar til påske. Åpne treninger mandager og torsdager fra mai til 
jaktstart, unntatt juli, kun mandager i juli.

• Stevner: Arrangert Jegerrennet, figurjaktstevne, klubbmesterskap i 
Jegertrap og Sporting. Ønsker bedre deltakelse, spesielt på 
Jegerrennet og klubbmesterskapene.

• Øvrige aktiviteter: Normalår etter hektisk NM-år i 2023. Positivt utvalg 
med god vaktfordeling. Takk til alle involverte.

• Satsingsområder: Opprettholde aktivitet. Bedre treningstilbud for 
juniorer. Mer fokus på instruksjon og skyteveiledning til nye skyttere. 
Tiltrekke flere jenter og damer med egne kurs.

Hagleutvalget
Utvalget har i 2024 bestått av:
Roger Nygaard (leder), Rune Nordby (nestleder), Sigmund Bratlie, Finn Erik Rønning, 
Arne Vegard Mellum, Ola Berntsen, Aage Kullbunnen, Odd Arne Hellebergshaugen, 
Joar Brukvangen, Arne Wien Berger, Arne Jostein Mellum, Edwin Oortwjin, Bjørn 
Joakimsen, Martin Nysveen Hovde og Per Ødegården



• Utvalgsmøter: 2 fysiske møter, kommunisert over SMS og 
Messenger.

• Hogging og rydding av plassen foran standplass
• Bistand ved montering og framkjøring av aggregat på 22-bana
• Prøvekjøring av banen sammen med leverandør og frakt av 

aggregat og styretavle til container 
• Gjennomført JOFS og introjakt
• Ingen skyteaktiviteter på grunn av lov om skyting mot metall og 

manglende selvanvisere
• Godt samarbeid med 4H, positivt og bra oppmøte i desember
• Forhåpning om mer interesse for 22-bana og samarbeid med 

rifleutvalget
• Forespørsler fra 4H-medlemmer om videre aktiviteter

Rekruttutvalget
Utvalget har i 2024 bestått av:
Harald Thrones (Leder), Finn Hove Tønjum, Galbinita Cosmin, Julie Håkonsen, 
Julie Sand, Christian Falck og Tom Sterud.



• Utvalgsmøter: 2

• Dugnader: Deltok på «Skog- og vanndagene» og bidro med kjøkkenvakter på 
Klubbhuset.

• Aktiviteter: 9 møteplasser arrangert i 2024, inkludert tur i juni og rakfisklag i 
desember.

• Einar Busterud holdt foredrag om utviklingen av Hamar.
• Magne Svenkerud snakket om Vang allmenning.
• Torstein Storaas presenterte forskning på skogsfugl og ryper.
• Ole Nashoug fortalte om «Mammut og menneske» med boklansering.
• Petter Wabakken diskuterte rovdyrforskning.
• Are Koppang redegjorde for TikTok-anlegget ved Heggvin.
• Olav Hjeljord presenterte forskning på elg.
• Rakfisklag i desember med drosje og spekemattilbud, 33 påmeldte.
• Svein Arve Pedersen informerte om NJFF.

• Oppmøte på møtene varierte mellom 20 og 33 i 2024, totalt over 50 personer på 
telefonlista.

• Utflukt til Stenfjellshytta 13. juni med grilling og kaffe.

Seniorutvalget
Utvalget har i 2024 bestått av: 
Terje Hagen (leder), Finn Haugom, Tore Jørstad og Greg Daniels.



• Ca. 125 svar fra spørreundersøkelse til 
småviltjegere i Vang almenning.

• Administrert jaktkortsalg for bever, småvilt og 
rovvilt på Inatur.

• Solgt jaktkort for brutto ca. 450 000 kroner.
• Taksering i august: 180 km fordelt på 58 linjer.
• Oppgang i bestanden av orrfugl.
• Harepest funnet på Lavlia.
• Ny forskrift for feller og fangst fra høsten 2024.
• 2 jerver felt under lisensjakt.
• Jaktkortpriser justert for sesongen 2025.

Småvilt- og rovviltutvalget
Utvalget har i 2024 bestått av: Helge Kristian Prestrud (leder), Even Hoffart 
(nestleder), Remi André Paulsen, Jan Cato Torve, Kim Frode Ophus, Håvard 
Dufseth, Marius Asphaug, Stian Heggelund. 



Småvilt- og rovviltutvalget
Utvalget har i 2024 bestått av: Helge Kristian Prestrud (leder), Even Hoffart 
(nestleder), Remi André Paulsen, Jan Cato Torve, Kim Frode Ophus, Håvard 
Dufseth, Marius Asphaug, Stian Heggelund. 



• Gjennomsnittlig en aktivitetskveld i måneden

• Større aktiviteter i 2024 for å motivere og engasjere ungdom

• Gjennomførte aktiviteter: duejakt i Vang grunneierlag, 
harejakt i Vang allmenning, revejakt i samarbeid med HedOpp

• Informasjon om aktiviteter legges ut på Facebook og 
Instagram for Vang Ung

• Rekruttering av ungdom fra 8. trinn til 26 år

• Fokus på jakt, fiske og friluftsliv

• Vekt på sesongbaserte aktiviteter

Vang UNG
Utvalget har i 2024 bestått av: 
Julie Sand, Ole Jørgen Dobloug og Casper Holtet.



• Treningskvelder for jaktlag og andre interesserte

• Opprusting og ferdigstillelse av banen med nødvendig utstyr

Rovvilt- og villsvinbana
Utvalget har i 2024 bestått av: 
Stian Heggelund (leder), Terje Dahl, Kai Heggelund, Thore Sandvoll, Amund 
Bekkevold og Kim Sletli Trøen.



• Jinter i Vang arrangerte aktiviteter i 2024 for å rekruttere flere 
damer til jakt, fiske og friluftsliv i Vang JFF.

• Året startet med simulatorskyting i februar/mars, etterfulgt av 
haglekurs i mai/juni.

• Helgen 23-24. august: Norges jeger og fiskerforbunds jentehelg 
sammen med naboforeninger.

o Fredagen inkluderte foredrag om duejakt og smaksprøver 
av vilt, fisk og lokal mat; 31 damer deltok.

o På lørdagen deltok 24 damer på duejakt.

• Figursti ble gjeninnført som skytegren, med opplæring i august 
på VJFF-anlegget.

• Ny temakveld med Espen Farstad er planlagt den 29. april 2025.

• Jinter i Vang har en Facebook-side og legger ut aktiviteter i 
aktivitetskalenderen på VJFFs hjemmeside.

• Alle oppfordres til å komme med innspill til ønskede aktiviteter.

Jinter i Vang
Kvinnekontakt (styremedlem): Beate Alderslyst
Vara kvinnekontakt: Mette Bergland 



Utvalgenes årsberetninger anbefales 
godkjent av årsmøtet



Regnskap 2024
Styret ved kasserer Steinar Rottem













Regnskap for 2024 anbefales godkjent 
av årsmøtet

Regnskap 2023 er revidert 
og godkjent av våre 
revisorer, enstemmig 
godkjent av styret.



Innkomne saker
Ingen innkomne saker



Arbeidsprogram og budsjett 2025
Styret ved leder Hallgeir Henriksen



•Fiskeutvalg
•Småvilt og rovvilt utvalg
•Hagleutvalg
•Rifleutvalg
•Rovvilt / villsvin jaktbane
•Rekruttutvalg
•Vang JFF UNG
•Hundeutvalg
•Seniorutvalg

Utvalgene



Planlegger normalt driftsår

Fokus på lønnsomhet - kostnadskontroll

Informasjonsmøter

Jaktskytterskolen, JOFS

Drift av kalkingsanlegget

Utsetting av ørret

Mine båter

Hyttefaddere

Prosjekt Brumundsjøen

Jegerprøvekurs

Rifle / rovvilt - villsvin i selvstendige utvalg/avdeling 
regnskap

2025



Jobbe videre med barn ungdomssatsning gjennom

Vang JFF UNG

Terminfeste stevner

Dobbelt landsdelsmesterskap figurjakt og elgskyting

Drift rovvilt / villsvinjaktbane

Damesatsning

Rutiner ved gjennomføring av opplæringsjakt

Målrettet informasjon

Temakvelder

Infomøter nye medlemmer

Hvordan nå de 60% som vil.....

Nettredaktør

Bedre kontroll å bruk av bilder

2025

Foredragsholdernotater
Presentasjonsnotater
Håvard



2025 – normalt driftsår, 

- LM figurjakt og elgskyting

2026 – FM / LM Jaktfelt?

2027 – NM Jaktfelt?

2028 – FM/LM Jaktfelt?

Prosjekt for Spjeldsjøen

Lagerplass

Konsesjon / utslipp – Rune S

2025 - 2028



Driftsbudsjett 2025

Regnskapskonto 1 ADM 2 Rifle 3 Hagle 4 Jakt og Fiske 5 Hund 6 Rekrutt 9 - Rovvilt SUM

Driftsresultat
Driftsinntekter

Salgsinntekter 368500 271500 240000 535000 65000 85750 5500 1565750

Annen driftsinntekt 440000 0 440000

Driftsinntekter 808500 271500 240000 535000 65000 85750 5500 2005750

Driftskostnader

Endring i beholdning av varer under tilvirkning og ferdig tilvirkede varer 0 0

Varekostnad 105000 105000 128000 0 0 35000 0 373000

Lønnskostnad 35000 10100 2100 5000 2100 2100 0 56400

Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler 0

Annen driftskostnad 623500 154000 104000 437000 0 128000 0 1446500

Driftskostnader 763500 269100 232000 442000 2100 165100 0 1873800

Driftsresultat 45000 2400 8000 93000 62900 -79350 5500 131950



Virksomhetsplan og budsjett anbefales 
godkjent av årsmøtet



Kontingentnivå 2026
Styret ved nestleder Yngve Nordseng



Bakgrunn
NJFFs landsmøte i november 2021 gjorde vedtak om å 
innføre mer enhetlige medlemskontingenter i 
organisasjonen. Tidligere har organisasjonsleddene selv 
bestemt sin andel av medlemskontingenten, noe som har 
resultert i et stort antall forskjellige kontingentstørrelser. 
Landsmøtevedtaket innebærer enklere 
medlemsadministrasjon og bedre kjøpsløsninger for nye 
medlemmer.

For hoved- og familiemedlemskap er det innført en 
tredeling, hvor den enkelte lokalforening selv kan 
bestemme hvilket kontingentnivå som skal benyttes, det vil 
si lav, middels eller høy. For øvrige medlemskategorier vil 
nivået være enhetlig uavhengig av foreningstilknytning.



NJFFs landsmøte i november 2021 gjorde vedtak om å 
innføre mer enhetlige medlemskontingenter i 
organisasjonen. Tidligere har organisasjonsleddene selv 
bestemt sin andel av medlemskontingenten, noe som har 
resultert i et stort antall forskjellige kontingentstørrelser. 
Landsmøtevedtaket innebærer enklere 
medlemsadministrasjon og bedre kjøpsløsninger for nye 
medlemmer.

For hoved- og familiemedlemskap er det innført en 
tredeling, hvor den enkelte lokalforening selv kan 
bestemme hvilket kontingentnivå som skal benyttes, det 
vil si lav, middels eller høy. For øvrige medlemskategorier 
vil nivået være enhetlig uavhengig av foreningstilknytning.



Utvikling

2023 2024 2025 2026

Forbund Region Forening Totalt Forbund Region Forening Totalt Forbund Region Forening Totalt Forbund Region Forening Totalt
Hovedmedlemskap med Jakt & Fiske - lav 590 90 45 725 644 97 49 790 699 105 56 860 732 108 55 895
Hovedmedlemskap med Jakt & Fiske - middels 590 90 125 805 644 98 138 880 699 105 151 955 732 108 155 995
Hovedmedlemskap med Jakt & Fiske - høy 590 90 210 890 644 97 229 970 699 105 251 1055 732 108 310 1150
Barne- og ungdomsmedlemskap med Jakt & Fiske 305 50 50 405 333 53 54 440 361 58 61 480 386 60 64 510
Barne- og ungdomsmedlemskap uten Jakt & Fiske 175 50 50 275 191 54 55 300 207 59 64 330 222 61 62 345
Pensjonist/uføremedlemskap med Jakt & Fiske 425 85 50 560 464 92 54 610 503 100 62 655 529 103 63 695
Ektefelle/samboermedlemskap uten Jakt & Fiske 180 80 50 310 198 87 55 340 215 94 61 370 216 96 63 375
Sidemedlemskap uten Jakt & Fiske 180 25 190 395 197 25 208 430 214 27 229 470 216 28 236 480

Æresmedlemskap 305 305 335 335 363 363 372 372

Direktemedlemskap med Jakt & Fiske 800 800 875 875 949 949 1000 1000

Familiemedlemskap 775 115 220 1110 850 125 240 1215 922 136 262 1320
Familiemedlemskap - lav 968 140 102 1210
Familiemedlemskap - middels 968 140 252 1360
Familiemedlemskap - høy 968 140 352 1460



Styret ber årsmøtet ta stilling til 
kontingentnivå for 2026

• Forslag A: Vang JFF beholder 
medlemskontingenten på middels nivå 
i 2026.



Hedersbevisninger





Valg
Valgkomiteen ved Jens Petter Halberg



Valgkomiteens innstilling

Ved valgkomiteens leder Jens Petter Halberg

Først valg på styret

Videre utvalg for utvalg

Valgkomiteen

Valg 2024



Styret



Fagutvalgene - fiskeutvalget



Fagutvalgene
rifleutvalget



Fagutvalgene – Rovvilt / 
Villsvinbane



Fagutvalgene - hagleutvalget



Fagutvalgene - hundeutvalget



Fagutvalgene - småvilt / 
rovviltutvalget



Fagutvalgene – Rekruttutvalget 



Fagutvalgene – Vang JFF UNG



Fagutvalgene - Seniorutvalget



Arrangementskomite



Valgkomite



• Hallgeir Henriksen
• Stein Håkonsen
• Lise Lundstadeie
• Steinar Rottem
• Rune Heggelund
• Roger Nygaard
• Helge Kristian Prestrud (R)

Valg av utsendinger til 
regionlagets årsmøte



Øvrige funksjoner - til orientering
- Organiseres av styret

Rengjøring (betalt) Renate Nicolaisen
Snøbrøyting (betalt) Øystein Knutsen
Regnskap Ove Magne Dufseth / Lars Erik Dufseth
Bestilling og innkjøp Styret
IT-løsninger Yngve Nordseng
Varemottak og vareplassering Stein Håkonsen
Økonomi Steinar Rottem
Teknisk Rune Heggelund
Teknisk Roger Nygaard
Simway Hunt Marius Håkensen / Beate Alderslyst
Utleie administrering Hallgeir Henriksen



Tusen takk til avtroppende tillitsvalgte 
og velkommen til nye!

Vi vil rette en stor takk til våre medlemmer, 
sponsorer og samarbeidspartnere som har 
støttet oss gjennom en vanskelig tid. 

Tusen takk også til våre rundt 100 
tillitsvalgte som bidrar til gull uansett hva vi 
møter på av utfordringer.



Etter møte NJFF Hedmark Svein-
Arve Pedersen
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